
BOLIGFORENINGEN MALTEVANG 

______________________________________________________________________________________ 
20. juni 2024 

Referat af bestyrelsesmøde den 19. juni 2024 kl. 19 
Til stede: S34, S40, S42, M7, M11 (kasserer, referent) 

Mødet havde følgende dagsorden: 

1. Valg af referent 
2. Ny bestyrelse - konstituering 
3. Ny bestyrelse: revideret forretningsorden? 
4. Gennemgang af økonomi (år til dato omdeles på mødet) 
5. Hjemmeside 
6. Opfølgning på vedtægt 
7. Eventuelt 

 

Ad 1. M11 blev valgt til referent. 

 

Ad 2. Da bestyrelsen var blevet valgt jf. den gældende vedtægt med formand (proforma), kasserer og tre 
øvrige bestyrelsesmedlemmer med kollektiv ledelse på generalforsamlingen den 4. juni 2024, drejede 
konstitueringen sig primært om at sige pænt goddag til hinanden. Derudover talte vi om, hvad det vil sige 
at arbejde kollektivt – bl.a. at vi hver især kan være en adgang til bestyrelsen, og vi med bestyrelsesmailen 
orienterer/inddrager de øvrige medlemmer. 

 

Ad 3. Bestyrelsen fandt ikke grund til at ændre andet i forretningsordenen end: 

- ”…bestyrelsesperioden 2023-2024” ændres til ”…bestyrelsesperioden 2024-2025” 
- Godkendelsesdato ændres til 19. juni 2024. 

Gennemgangen af forretningsordenen gav også anledning til at aftale, at rundsendte mails, som man måtte 
være enig i, svares kort med ”Godkendt”, ”Enig” eller bare en tommel-op-emoji. 

 

Ad 4. År til dato til og med den 19. juni 2024 blev fremlagt, og bestyrelsen tog den til efterretning. 

 

Ad 5. Efter oplæg fra S34, som er webmaster, blev det besluttet, at arbejde på en løsning, hvor 
hjemmesiden ikke skal fungere som et arkiv – herunder for billedmateriale – hvor der i princippet er 
offentlig adgang. 



M29 (tidligere bestyrelsesmedlem, nu suppleant) arbejder på en backup af hjemmesiden, så alt indhold 
bevares. Der skulle også skabes mulighed for, at de enkelte medlemmer kunne få lagt hele materialet over 
på egne usb-nøgler. 

Det blev besluttet videre at gøre følgende: 

- S34 skulle skrive et Facebook-opslag, hvori annonceres, at hjemmesiden vil blive ændret, 
således at der ikke ligger materiale, som går længere end fem år tilbage. 

- I samme opslag foreslå at fjerne billedarkivet og kun anvende billeder som 
stemningsgivende indhold 

- I opslaget give foreningens medlemmer 14 dage til at komme med kommentarer via 
bestyrelsen@maltevang.com 

Det blev også besluttet at holde et arbejdsbestyrelsesmøde i midten af august med fokus på hjemmesiden. 

 

Ad 6. Forslaget til ny vedtægt var blevet sendt til godkendelse hos Hillerød Kommune den 17. juni 2024. 
Den 18. juni havde den områdeansvarlige i kommunen meddelt, at foreningen kunne forvente svar senest i 
uge 28. 

 

Ad 7. I forhold til den aftalte arbejdsdag den 1. september 2024 kunne S34 fortælle, at M35 (havemand) 
ikke kan deltage. Større arbejdsopgaver på fællesarealet skal derfor aftales med ham forinden. 

S34 kunne videre fortælle, at havemanden ofte i sit arbejde har brug for en trailer. Bestyrelsen vil derfor 
undersøge – eventuelt gennem køb af S40s trailer – om foreningen skal investere i en trailer, som herefter 
også skulle stå til fri afbenyttelse for foreningens medlemmer. I givet fald skulle afgørelse om dette træffes 
gennem medlemsinddragelse via Facebook-opslag.   

  

Mødet sluttede kl. 20:30. 

 


